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Inleiding

Voor u ligt het jaarverslag van de medezeggenschapsraad (MR) van de Theo Thijssenschool
over het schooljaar 2022-2023. In dit jaarverslag beschrijft de MR in hoofdlijnen waar zij zich
in het afgelopen schooljaar mee bezig heeft gehouden. Alle verslagen van de
MR-vergaderingen zijn op de website van de Theo Thijssenschool te vinden.

Het voornaamste doel van het jaarverslag is verantwoording en evaluatie van de wijze
waarop de Medezeggenschapsraad in het voorgaande jaar functioneerde. Daarnaast kan
het jaarverslag een goed middel zijn om de achterban beter bij het MR-werk te betrekken.
Dit laatste vindt de MR van de Theo Thijssenschool van groot belang. Met dit jaarverslag
richt de MR zich dan ook met name tot de achterban: voor de personeelsgeleding zijn dat de
collega’s en voor de oudergeleding zijn dat de ouders.

Wat doet de MR?

Iedere school heeft verplicht een MR. Dat is vastgelegd in de Wet op de
Medezeggenschapsraden (WMS). De MR bestaat uit een afvaardiging van het onderwijzend
personeel en ouders. De MR overlegt met de directie van de school over belangrijke
schoolzaken, zoals verbeteringen en vernieuwingen in het onderwijs, geldbesteding,
veiligheid op school en de inzet en raadpleging van ouders in het onderwijs.

De wet schrijft precies voor op welke gebieden de directie van de school de MR om advies
en instemming moet vragen. In het geval van advies mag de MR alleen haar mening geven;
instemming betekent dat de MR en de directie het met elkaar eens moeten zijn. De directie
heeft instemming van de MR nodig op een aantal zaken, zoals het schoolplan, het
formatieplan en regels op het gebied van veiligheid, gezondheid en welzijn (Arbo). Naast de
formele bevoegdheden van de MR is zij vooral een klankbord voor de directie en een kanaal
voor ouders met vragen of opmerkingen.

Samenstelling MR schooljaar 2022-2023

De MR van de Theo Thijssenschool bestaat uit vier leerkrachten en vier ouders. De directie
maakt geen onderdeel uit van de MR, maar neemt op verzoek wel (deels) deel aan de
vergaderingen. De MR was in schooljaar 2022-2023 als volgt samengesteld:

Personeelsgeleding (PG)



● Michelle Krenning groep 7
● Klaartje Bergisch - verrijkingsonderwijs Theo Thijssenschool (ook GMR-voorzitter)
● Victoria Hamel - groep 4
● Simone Steman groep 3

Oudergeleding (OG)

● Gijs Hoen (voorzitter)
● Hieke Bakker
● Emma van Nifterick
● Liesbeth den Engelsman

Vergaderingen

De MR van de Theo Thijssenschool vergadert meestal om de zes weken op dinsdagavond.
In schooljaar 2022-2023 vonden zes vergaderingen plaats. De vergaderingen van de MR
zijn openbaar en toehoorders kunnen zich vooraf aanmelden om een vergadering bij te
wonen. De agenda staat voor de vergadering op de website van school en de notulen van
de vergadering zijn na vaststelling ook op de site te vinden.

Op de agenda staat altijd een aantal terugkerende onderwerpen, die vooral te maken
hebben met actuele ontwikkelingen op school, besluiten uit de GMR – de
gemeenschappelijke medezeggenschapsraad met vertegenwoordigers van scholen die
onder het schoolbestuur OOadA vallen – en lopende verandertrajecten. Daarnaast zijn er
gedurende het schooljaar verschillende onderwerpen besproken waarvoor de MR haar
formele instemming moest geven, zoals de begroting van de school, de procedure formatie
en groepsindeling, het schoolondersteuningsplan, het formatieplan, het vakantierooster, het
jaarverslag, het jaarplan en de wijzigingen in de schoolgids. Ook kwamen regelmatig
terugkerende onderwerpen aan bod, zoals de verkeerssituatie rond school. Hieronder
worden de belangrijkste onderwerpen beschreven die in de MR-vergaderingen aan de orde
kwamen in schooljaar 2022-2023.

Activiteiten en resultaten MR in schooljaar 2022-2023

Gedurende het jaar kwamen allerlei zaken aan de orde in de MR-vergaderingen, zoals
hieronder te lezen is.

● Werkdruk verlagingsmiddelen
● Tevredenheidsonderzoek ouders
● Strategisch Beleidsplan

Communicatie met ouders

De Parro app is ingevoerd en functioneert goed. Er blijft aandacht voor het betrekken van
ouders die geen of matig Nederlands spreken. De school besteedt hier aandacht aan,
bijvoorbeeld door het organiseren van een internationale koffie-ochtend. Ook wordt het idee
van een soort buddy-systeem uitgewerkt.



Tussenschoolse Opvang (TSO)-bijdrage

De MR hoopt dat TSO voor iedere leerling mogelijk is en dat alle ouders het kunnen betalen.
Waar dit lastig is, helpt de school om te kijken naar manieren om het toch betaalbaar te
maken.

Toezicht op financiën Ouderraad (OR)

Net als in de afgelopen jaren heeft de MR in 2022-2023 toezicht gehouden op de gelden van
de OR. Banksaldi van de OR worden regelmatig met de MR gedeeld, gecontroleerd en
centraal opgeslagen. De begroting van 2022/2023 is goedgekeurd.

Gemeenschappelijke Medezeggenschapsraad (GMR)

In de gemeenschappelijke medezeggenschapsraad (GMR) zit van iedere OoadA school een
ouder of een leerkracht. Klaartje Bergisch zit er namens de Theo Thijssenschool in en is
tevens voorzitter.

Besproken onderwerpen

Ook kwam aan de orde dat het kamp met overnachting voor de groepen 3 werd afgeschaft.
Dit was een heel gevoelig punt, omdat zowel bij de ouders als de leerkrachten de meningen
erover zeer verdeeld waren. Helaas heeft de raad er veel te lang over gedaan om de
behandeling terug te koppelen aan de ouder die het had ingediend, omdat gewacht werd tot
het verslag van de betreffende vergadering was goedgekeurd. De raad heeft zich
voorgenomen om hier verbetering in aan te brengen, door direct na de vergadering waar
ingebrachte onderwerpen in besproken zijn contact op te nemen met de inbrenger. Ook
zullen we ouders die onderwerpen inbrengen er op wijzen dat ze als toehoorder aanwezig
kunnen zijn.

MB-HB beleid

Het beleid voor de omgang met leerlingen die bijzondere begaafdheid hebben werd
geëvalueerd en akkoord bevonden.

Lerarentekort

De gevolgen van het lerarentekort werden besproken. De school mag zich nog gelukkig
prijzen dat het voor ouders en voor leerkrachten een populaire school is, waardoor de
problemen met het aantrekken van leerkrachten nog niet onoverkomelijk is. Indien het op
termijn een groter probleem wordt, dan zou overwogen kunnen worden om op woensdagen
niet open te gaan. Een dergelijke stap zal dan zeker met de MR besproken worden.

Besteding NPO-gelden

De doelen waaraan de NPO-gelden werden besteed zijn tijdens de vergaderingen
besproken. De raad was het eens met de keuzes van de school.


